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Monica Vikingsson, Demensförbundet 
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Pär Ekström, HSO, ersättare för Anders Khullar  
 

 

Övriga deltagare Katarina Pelin, kommundirektör  
Emma Pihl, socialchef  
Filippa Swanstein, avdelningschef LSS  
Peter Hultin, planarkitekt, planeringsavdelningen, §1-§4 
Jacob Thollonen, samordnare, byggenheten, §1-§6 
Bengt Strengbom, projektsamordnare, tekniska avdelningen, §1-§6  
Philip Nilsson, nämndsekreterare 
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  KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-16 
 

KFR § 1  
 
 

Godkännande av dagordning  
 

 
 

Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet godkänner den reviderade dagordningen. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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  KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-16 
 

KFR § 2  
 

Presentation och föredrag från kommundirektör Katarina Pelin  
 
 
Ärendebeskrivning 
Kommundirektör Katarina Pelin presenterar sig själv för det kommunala 
funktionshindersrådet. Vidare håller hon ett föredrag om nuläget i kommunen, om 
kommunens visioner och målsättningar.  
 
Hon påpekar att kommunen tydligt har utvecklats både på kort och lång sikt. Det har 
skett en stor utveckling på det geografiska planet i form av exempelvis fler bostäder, 
men även inom kommunens samhällsservice och dess innehåll. Kommunen har nyligen 
tagit över verksamheten kring den kommunala hemtjänsten och dess särskilda boende. 
Socialnämndens ekonomi har varit understimulerad men har stadigt förbättrats och hon 
har gjort vad hon kunnat för att försöka förbättra den. Hon påpekar att kommunens 
målsättning är att hålla en hög kvalité och att ha en god ekonomi. Kommunens arbete är 
inte i mål, men går åt rätt håll.   
 
På samhällsbyggnadssidan har förvaltningen fått en ny förvaltningschef, som precis 
landat i hur man ska arbeta med de hårda frågorna, exempelvis fastighetsfrågor. Andra 
viktiga och stora frågor man arbetar med just nu är Trädgårdsstaden och arbetet i 
Alnarp. Kommunen har stora och spännande frågor framför sig. Man har ett stort jobb 
att göra. Kommundirektören hyllar även bygglovssidan, som hon menar ligger långt fram 
jämfört med andra kommuner i sitt arbete.  
 
Förvaltningschefen för förvaltningen för utbildning, kultur och fritid ska gå i pension och 
grundskolechefen ska gå vidare till nya uppdrag, där kommer också ske en förändring.  
 
Kommunledningskontoret har sedan Katarinas tillträde blivit en egen förvaltning, där har 
man tillsatt en ny förvaltningschef. Eva-Lena Sanderberg innehar denna tjänst just nu, 
detta tycker kommundirektören känns bra. Hon kan lova en god service för kommunens 
medborgare i sin kontakt med kommunledningskontoret framöver också.  
 
Slutligen påpekar Katarina att det inte finns brist på sysselsättning. Lomma kommun är 
en fantastiskt rolig kommun att jobba i. Man har även en god samverkan mellan 
tjänstemän och politiken.  
 
Eva Halléus (HSO) påpekar att hon gärna ser att samverkan med verksamheten på Habo 
Gård kan förbättras och uppmanar kommundirektören att jobba med detta. Lundagård 
är även en plats som hon och flera andra i neuroförbundet uppskattar. Lomma kommun 
kan utnyttja deras resurser mer effektivt.  
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen. 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 Sammanträdesdatum s. 4 (17) 
 
 

 
Justerare  
 
 

Utdragsbestyrkande 

 
 

  KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-16 
 

KFR § 3  
 
 
Frågor kring parkeringsnorm och strategi ur ett tillgänglighetsperspektiv 
(HSO) 
 
 
Ärendebeskrivning 
Pär Ekström, HSO, informerar rådet om att man fick parkeringsnormen på remiss från 
samhällsbyggnadsförvaltningen för några veckor sedan. Då kommunala 
funktionshindersrådet skulle sammanträda ville HSO bjuda in Peter Hultin, planarkitekt, 
till rådets sammanträde för att prata lite mer om dessa frågor.  
 
Peter Hultin ger en bakgrund till framtagandet av den nya parkeringsnormen. Tidigare 
parkeringsnorm har inte innehållit någon särskild bestämmelse över antalet p-platser för 
personer som har parkeringstillstånd som rörelsehindrad. Parkeringsnormen ska vara 
flexibel och tydlig. Kommunen ska säkerställa att erforderliga parkeringsplatser ska 
finnas på allmän plats. Biltätheten och boendetätheten har ökat, och därmed ökar fler 
boendeplatser för rörelsehindrade som är i behov fler parkeringsmöjligheter. Antalet 
sådana förverkligas med denna parkeringsnorm. Parkeringsplatserna för 
affärsverksamheter sänker man lite då kommunen överlag har ett högt parkeringstal. 
Man vill minska avgiftsfria parkeringsplatser på arbetsplatser då det finns stöd för att 
det minskar bilpendlandet för de anställda. Detta påverkar inte platserna för 
rörelsehindrade, noterar Peter.  
Pär Ekström, HSO, påtalar att en minskning av parkeringsplatser på arbetsplatser, kan 
påverka människors möjligheter att få jobb.  
 
Peter Hultin avslutar med det är viktigt för kommunen att få in synpunkter från olika 
organisationer som arbetar med frågor kopplade till funktionshinder och tillgänglighet. 
Han ser fram emot de synpunkter på förslaget som kan komma in under remisstiden.  
 
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-16 
 

KFR § 4   
 

Tillgängligheten vid Lomma kommuns butiker/restauranger  
 
Ärendebeskrivning 
Ordförande Susanne Borgelius (M) meddelar att det är hon som har lagt till denna punkt 
på dagordningen då det just nu är en aktuell fråga på sociala medier. Vilka krav kan man 
ställa på fastighetsägare när det kommer till tillgänglighet? Ordförande har bjudit in 
Jacob Thollonen, samordnare på byggenheten, för att svara på olika frågor kopplade till 
ärendet.  
 
Jacob Thollonen presenterar sig själv och sin avdelning. Han börjar med att förklara de 
regelverk som styr just tillgänglighet i och kring olika byggnader. 
Bygglov krävs exempelvis om man gör en väsentlig förändring i och på byggnaden. 
Vidare finns det även regler kring något som kallas enkelt avhjälpta hinder. I plan- och 
bygglagen, PBL, anges att alla enkelt avhjälpta hinder mot tillgänglighet och 
användbarhet i lokaler dit allmänheten har tillträde och på allmänna platser ska 
avhjälpas. Dvs. åtgärdas för en utökad tillgänglighet. Kravet gäller om det med hänsyn 
till de praktiska och ekonomiska förutsättningarna är enkelt att avhjälpa hindren. 
Byggenheten har tillsyn över dessa frågor, just nu ser man exempelvis över 
tillgängligheten på kommunens olika idrottsplatser.  
När det kommer till nya lokaler så ställs det idag högre krav på en utökad tillgänglighet 
för att bygglovet ska bli beviljat. Avsteg från detta kan dock göras vid kulturvärden, K-
märkta byggnader, om det bedöms nödvändigt. Byggenheten kontrollerar att 
fastighetsägaren till lokaler dit allmänheten har tillträde faktiskt uppfyller de krav som 
ställs på enkelt avhjälpta hinder. Tillsynen sker främst efter en inkommen allmän 
begäran.  
 
Byggenheten kontrollerar först vad som är ett hinder och om hindret är enkelt att 
avhjälpa rent tekniskt, men även om det är ekonomiskt görbart för fastighetsägaren. Det 
finns flera aspekter som man måste lägga ihop för att se om det är möjligt. Kommunen 
kan inte ställa vilka krav som helst. Kommunen kan exempelvis inte ställa krav på att 
fastighetsägaren ska installera en hiss, det är inte enkelt avhjälpt.  
 
Susanne frågar vad man som medborgare kan göra om man upptäcker ett hinder i en 
allmän byggnad. Jacob svarar att kommuninvånaren kan kontakta byggenheten som har 
tillsynsansvaret. Detta kan göras genom exempelvis LUKAS men främst genom att 
kontakta miljö- och byggnadsnämnden via e-post eller via telefonsamtal.  
 
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-15 
 

KFR § 5  
 
 

Tillgängligheten vid Långa Bryggan i Bjärred 
 
Ärendebeskrivning 
Bengt Strengbom, projektsamordnare, presenterar sig själv och sin avdelning. Tekniska 
avdelningen har i uppdrag att byta ut Långa Bryggan i Bjärred. Det ska alltid finnas en 
brygga i drift under den pågående byggnationen. Den nya bryggan ligger i projektfasen 
med upphandling av entreprenad som nästa steg.  
 
Förvaltningen tittar på trapporna till den nya bryggan i dagsläget, kan man förändra 
dessa och göra dem mer tillgängliga? Exempelvis genom fler räcken, viloplattformar etc. 
Trapporna ska också vara möjliga att tas upp vid vintertid. Den nya bryggan kommer 
vara cirka 2.40 m bred, vilket gör det lättare för möte. Entrén till bryggan görs också lite 
mer tillgänglig och välkomnande. Förvaltningen kommer också se över 
parkeringsplatsen längst ner på området. Förvaltningen har identifierat problem med 
vattenansamlingar vid detta område. I övrigt kommer parkeringsplatsen höjas en del så 
det blir en mjukare övergång. Själva bryggan i sig kommer också höjas med 35 cm.  
 
Pär Ekström, (HSO), meddelar att HSO är nyfikna på möjligheten att komma ner och upp 
ur vattnet på ett bra sätt för de som inte kan ta sig upp och ner för trappor. HSO har 
erfarenhet av att badhissen som finns i Lomma är mycket dåligt fungerande och hade 
önskat en bättre lösning i Bjärred.  
Bengt meddelar att förvaltningen har tittat på olika lösningar med hissar eller en ramp i 
stål, likt den som finns i Trelleborg. Nackdelen är att man måste kunna plocka upp 
rampen på vintern. Då havsbotten i Bjärred ligger väldigt grunt behöver denna typ av 
ramp placeras väldigt långt ut för att få ett bra baddjup. Att lyfta upp och ner denna 
ramp varje år kräver mycket underhåll och innebär i sig då stora omkostnader. En 
badhiss hade behövts placeras långt ut på bryggan för att få ett bra baddjup, men 
innebär då att den är väldigt känslig för väder och vind, vilket gjort att förvaltningen inte 
har sett det som aktuellt. Höjden innebär också ett problem. Men man tittar vidare på 
det. Det finns dock en hiss i Lomma, vilket innebär att möjligheten för bad för de med 
funktionshinder möjliggörs.  
 
Pär Ekström (HSO) poängterar att badhissen i Lomma har stannat vid ett flertal tillfällen 
och att det inte funnits personal tillgänglig på platsen. Bengt Strengbom ser allvarligt på 
detta, då hissen måste fungera som det är tänkt. Det är kommunen som sköter driften 
av hissen och ska se till att den fungerar. Han poängterar dock att antalet felanmälningar 
till kommunen i ärendet har varit lågt, och att man därför inte vetat att det skulle vara 
ett så omfattande problem.  
 
Vice ordförande Lennart Månsson (M) fyller i att ärendet är komplicerat, då läget ute vid 
Långa Bryggan är väldigt utsatt och att höjden också är en faktor. Han poängterar också 
att hissen i Lomma bara ska fungera! Förvaltningens nya entreprenör, sjösättningen, 
kommer hjälpa till med hissen i Lomma och de ska också se till att liften ska fungera. 
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Han meddelar också HSO att om de har idéer på vad man kan göra så får man gärna 
skicka vidare dem till förvaltningen, om det går att tillämpa. Läget vid Långa Bryggan är 
känsligt, och ska man installera något redskap så ska det fungera. 
  
Curt Gelin (C) noterar att badhusföreningen har ambitionen att göra sin plattform större, 
där har man en plan att söka stöd från kommunen. Curt frågar därför om föreningen har 
tagit kontakt med förvaltningen ännu? 
Bengt Strengbom meddelar att förvaltningen har tagit hänsyn till dessa önskemål i 
ansökan till Mark- och miljödomstolen. Lennart Månsson fyller i att man har ett gott 
samarbete med föreningen i samband med ansökan till mark- och miljödomstolen.  
 
Susanne frågar Pär Ekström (HSO) om de bilder som han visade upp vid den digitala 
frågestunden som hölls i november föregående år, vilka innehöll illustrationer på en 
form av matta som lades ut på stranden för att lättare kunna köra ner på stranden.  
Pär svarar att förvaltningen har tittat på denna lösning, men då kommunen städar 
stranden varje dag måste mattan lyftas bort varje morgon, vilket inte går. Däremot 
planerar man för en ny spång ute i Lomma, så den hoppas han ska fungera bra.  
 
Bengt Strengbom förklarar att det kan finnas lite riskfaktorer med sand som flyger och 
lägger sig över spånget, men man undersöker det vidare. Vidare tittar man också på om 
en spång kan installeras i Bjärred.  
 
Eva Halléus (HSO) frågar om vilket material kommunen tänker installera på den nya 
bryggan, varpå Bengt Strengbom svarar att det är träribbor som ska läggas, förmodligen 
på tvären, men det undersöks just nu. Det finns flertalet önskemål om hur dessa ribbor 
ska läggas.  
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-15 
 

KFR § 6 
 

  
 
 

Tillgängligheten vid Bjärred centrum/torg   
 
Ärendebeskrivning 
Bengt Strengbom visar upp en skiss på planerna vid Bjärreds centrum/torg.  
Susanne Borgelius (M) frågar förvaltningen om hur man tänkt kring 
tillgänglighetsaspekterna. Bengt Strengbom svarar att förvaltningen tänkt på detta i 
samverkan med Midroc i frågorna om just entréerna där det finns olika höjder och 
lutningar. Tack vare att kommunen flyttat busshållplatserna ifrån där man ursprungligen 
hade planerat att installera dem så får man en mycket bättre nivå och bredd vid husets 
entréer och trottoarer.  
 
Eva Halléus (HSO) frågar om det är kommunen som planterar växtligheten. HSO önskar 
att man planterar växter och träd som inte skjuter skott, då detta kan innebära problem 
med tillgängligheten på gångbanorna. Detta tar Bengt Strengbom med sig.  
 
Curt Gelin (C) frågar om byggnaderna vid torget, är det bara enplanshus som ska 
byggas? Bengt Strengbom svarar att de hus som är vid det inre torget är höghus, men 
den yttre cirkeln är parhus i tvåplan. Jacob Thollonen fyller i att han har sett byggloven 
för de aktuella byggnaderna och tillgängligheten är kontrollerad och godkänd utifrån 
gällande regelverk. 
 
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen.   
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-15 
 

KFR § 7 
 

  
 
 

Uppföljning av tidigare protokoll 
 
Ärendebeskrivning 
Ordförande Susanne Borgelius går igenom tidigare protokoll och minnesanteckningarna 
från den digitala frågestunden från hösten år 2020.   
 
Eva Halléus (HSO) frågar kring lägenheterna på havsblick. Vice ordförande Lennart 
Månsson (M) svarar att det har skickats underlag av socialförvaltningen till tekniska 
avdelningen och att man är i bestånd att sälja lägenheterna.  
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen.   
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-15 
 

KFR § 8 SN/2020:28 – 000  
 

  
 
 

Yttrande över önskad revidering av reglemente för kommunala 
funktionshindersrådet 

 
Ärendebeskrivning 
Leif E Bjurström (HSO) yttrar att när Lomma kommun via Anders Berngarn (M) startade 
detta råd år 2008 var just förslaget att kommundirektören skulle sitta som ordförande i 
tillgänglighetsutskottet för att dessa frågor berör mer än bara tekniska frågor när det 
kommer till tillgänglighet. Bjurström menar att kommunen begränsar begreppet tillgäng-
lighet till de tekniska delarna. Tillgänglighet berör fler delar än så, det berör hela sam-
hället. 
 
Sekreterare Philip Nilsson svarar att kommunledningskontorets uppfattning har varit att 
övergripande frågor kopplade till funktionshinderfrågor eller tillgänglighet har varit äm-
nade att behandlas i rådet, medan det sedan tidigare oftast behandlats rent detaljerade 
tekniska frågor kopplade till tillgänglighet i utskottet. På grund av detta har kommun-
ledningskontoret uppfattat det som att det också har varit tillgänglighetsutskottets öns-
kade syfte.  
 
Kommundirektör Katarina Pelin stämmer in och meddelar att helhetsperspektivet är vik-
tigt och att Bjurström och hon delar samma uppfattning i de frågorna. Hon är positiv och 
glad att HSO så gärna vill att kommundirektören ska inneha ordförandeposten. Hon  
betonar dock att hon har ett bra samarbete med de olika förvaltningarna och deras för-
valtningschefer och att det inte har någon särskild betydelse över vem som innehar  
ordförandeposten. Om frågor ska behandlas som rör andra förvaltningars  
verksamhetsområde än just samhällsbyggnadsfrågor har utskottet rätt att adjungera 
andra förvaltningschefer eller deras medarbetare för att besvara detsamma.   
 
Leif E Bjurström (HSO) påtalar att tillgänglighetsutskottets föreslagna syfte begränsar sig 
till tekniska frågor, medan tillgänglighetsbegreppet är mycket bredare än så. Därför  
föreslås detta syfte utökas, med hänvisning till de intentioner som kommunen hade när 
man inrättade utskottet och rådet samt till tillgänglighetsbegreppets mycket bredare de-
finition.  
 
Philip Nilsson tar tacksamt med sig synpunkterna som framförts och meddelar att 
ärendet nu kommer beredas inför socialnämndens arbetsutskott.  

Beslutsunderlag 
 Skrivelse från kommunledningskontoret, 2021-04-07 

Skrivelse från kommunledningskontoret, 2020-01-22 
Bilaga 1: Förslag till reviderat reglemente för kommunala funktionshindersrådet 
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Bilaga 2: Befintligt reglemente för kommunala funkionshindersrådet 
Bilaga 3: Anpassad version av reviderat reglemente för  
kommunala funktionshindersrådet 
Protokoll från socialnämndens arbetsutskott, 2020-02-11, § 15 med bilaga A-D 
 

Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet överlämnar föreliggande synpunkter 
på, vilka framgår av protokollet, till socialnämnden. 
 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-15 
 

KFR § 9 
 

  
 
 

Frågor avseende bostadsanpassning och byggnadstillstånd (HSO) 
 

 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Ärendet utgår.  
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA FUNKTIONSHINDERSRÅDET   2021-04-15 
 

KFR § 10 
 

  
 
 

Frågor kring planer för aktiviteter på Lomma kommuns demensboende 
(Demensföreningen) 

 
Ärendebeskrivning 
Demensföreningen kan inte bjuda in till aktivitet på Habo Gård i år, på grund av detta 
undrar Demensföreningen vilka planer socialförvaltningen har för aktiviteter på 
kommunens demensboende. Socialchef Emma Pihl svarar att socialförvaltningen har 
behövt bemanna upp med personal för att klara omvårdnaden på ett bra och 
patientsäkert sätt. På grund av detta har förvaltningen inte kunnat satsa på aktiviteter i 
den utsträckning som man velat. När det gäller framåt så ska socialförvaltningen satsa 
på måltiderna och man kommer även satsa på aktiviteter. Pandemin har orsakat 
problem och ställer till det mycket nu också. Socialförvaltningen vill jobba ännu mer med 
ideella förändringar och uppskattar de initiativ Demensföreningen gör för kommunens 
äldre. Slutligen meddelar Emma Pihl att man ska ta fram en aktivietetspärm som 
förklarar vilka aktiviteter som ska ske, när de ska ske och hur de ska ske. 
Socialförvaltningen har tidigare diskuterat om en aktivitetsledare ska anställas, men om 
det blir av vågar Emma Pihl inte riktigt svara på i nuläget.  
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen.   
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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Utdragsbestyrkande 
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KFR § 11 
 

  
 
 

Information från nämnderna 
 

Ärendebeskrivning 
Lennart Månsson (M), ordförande i tekniska nämnden, informerar om olika färdigställda 
och pågående projekt, däribland erosionsskydden vid tre- fyrkantsdammarna, 
Tågförbindelserna och Vågparken samt Bjärred centrum.  
Inom samhällsbyggnadsförvaltningen har man nu en genomgång av upphandlingar som 
förvaltningen har kring gata/park. Målet är att ha ett liktydigt avtal för alla 
entreprenörer som arbetar med samma typ av uppgifter. Slutligen berättar han att man 
under dagen även tog det första spadtaget på nya Bjärehovsskolan.  
 
Susanne Borgelius (M), ordförande i socialnämnden, informerar om att 
Coronapandemin har påverkat socialnämnden mycket då man ger omsorg till många 
sköra människor. Betyget har blivit att Lomma kommun har klarat detta jättebra. Man 
har fått beröm från Smittskydd Skåne. Hemtagandet av Särskilda boenden har pågått i 
några veckor nu. Man hade mycket planer som fick ändras eller skjutas upp. Vidare har 
man identifierat olika utmaningar LSS som man nu jobbar på. Socialförvaltningen har 
även ett pågående arbete i hemtjänsten för att höja dess kvalitet. Socialförvaltningen 
arbetar nu också fram en arbetsmarknadsenhet som man hoppas att man kan ha på 
plats vid årskiftet 2021-2022.  
 
Oscar Magnusson (M), vice ordförande i kultur- och fritidsnämnden informerar om att 
ett nytt bibliotek/kulturhus planeras i den norra delen. Förvaltningen tar gärna emot 
olika synpunkter och förslag på hur detta ska formas.  
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen.   
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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Information från representanter och rapport från utskottet för 
tillgänglighetsfrågor 

 
Ärendebeskrivning 
Pär Ekström (HSO) hänvisar till tillgänglighetsutskottets minnesanteckningar.   
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen.   
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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Förslag till sammanträdestider 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunala funktionshindersrådet sammanträder i enlighet med sitt reglemente en 
gång per halvår. Kommunala funktionshindersrådet ska enligt reglementet fastställa 
nästa års sammanträdestider vid årets sista sammanträde.   
 
År 2019 beslutade kommunala funktionshindersrådet att uppdra åt rådets sekreterare 
att fastställa slutgiltiga sammanträdestider för rådet för nästkommande år, när kommu-
nens nämnder och styrelse hade fastställt sina sammanträdestider. Beslutet skulle åter-
rapporteras till kommunala funktionshindersrådets representanter. 
 
Rådets sekreterare fastställde sammanträdestiderna för år 2020, men på grund av covid-
19 pandemin fick sammanträdena, efter beslut från rådets ordförande, ställas in. Efter 
samråd med rådets representanter så beslutades det att det kommunala funktionshin-
dersrådet skulle sammanträda digitalt 2021-04-15. Rådet behöver dock fortfarande fatta 
beslut om sammanträdestid för höstterminen år 2021. 

 
 Beslutsunderlag 
 Skrivelse från kommunledningskontoret, 2021-04-07 

 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet beslutar att rådet ska sammanträda 2021-10-14 
klockan 18:00. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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Övrigt 
 

Ärendebeskrivning 
Curt Gelin (C) tar upp frågan kring hur arbetet fortlöper med trivselhuset varpå 
socialchef Emma Pihl svarar. Vidare bjuder Curt även in rådets deltagare till Run for 
Mental Healths årliga välgörenhetslopp söndagen den 3 oktober år 2021 klockan 13:00.  
 
Kommunala funktionshindersrådet beslutar följande: 
- Kommunala funktionshindersrådet har tagit del av informationen.  
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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